
Ordinær generalforsamling
i Åstrup Sportsrideklub

Tirsdag d. 1.6.2021 kl. 19.00

Dagsorden:

1. Valg af dirigent Trine Laurberg 

2. Bestyrelsens beretning

Turbulent år i forhold til Corona. Daglige ledere har stået for pasning af heste, men da de blev 
sendt hjem på feriekompensation overtog bestyrelsen.

Alle medlemmer har fået tilbagebetalt deres penge for undervisning.

Vi har ikke mistet medlemmer

Økonomisk er vi kommet godt igennem nedlukningen.

Forbedringer: 
Nyt ernergivenligt LED- lys i begge haller og foran portene, dressurhegn og vandingsanlæg
Opstart af C-stævner dog kun i dressur - ej spring da der ikke er P- pladser nok. 

I foråret valgte 3 bestyrelsesmedlemmer at trække sig. De to suppleanter Mette Lassen og 
Kristine Kloppenborg trådte ind.
Hjælpepakker søges fortsat. Vi venter stadig på den store hjælpepakke. 

3. Forelæggelse og gennemgang af foreningens regnskab ved Anne- Mette Fruensgaard

Anne-Mette: Regnskabet overtog hun fra Ea. Regnskabet er nu gennemgået af Revisor 
Michael Bagner ( Kovsted & Skovgård). 

4. Fastsættelse af kontingent
Medlemmer under 18 år: 450 kr. medlemmer over 18 år: 650 kr.
Dette er vedtaget 

5. Gennemgang og godkendelse af næste års budget ved Anne- Mette Fruensgaard

Vi forventes at komme ud med overskud på 13.905 kr. 
Næste års budget er godkendt-
6. Behandling af indkomne forslag
- Der er ingen forslag kommet. 

7. Valg af medlemmer til bestyrelsen.



- Der skal vælges 4 medlemmer til bestyrelsen.

Kathrine Beldring fortsætter et år mere som formand
Anne- Mette Fruensgaard - kasserer
Trine Laurberg - medlem
 Mirhan Tuzlic - medlem

8. Valg af revisor og revisor suppleant
Vi skal have en revisor og sender endvidere årsregnskabet videre til godkendelse hos ekstern 
revisor.  
Ulla-Kirstine Liendgaard - revisor
Kristine Skov-Kloppenborg - revisor suppleant

9. Valg af 1. og 2. suppleanter
Katrine Krøijer Hørsted
Henriette Duus Gregersen

10. Uddeling af pokaler ( Årets indsats & Årets sportsånd) 
Årets indsats: Mirhan Tuzlic 
Årets sportsånd: Anna Laurberg

11. Udvalg 
Karina, Kathrine og Anna er pt. i Sportsudvalget, men vi savner flere hænder. Logistik, 
ansøgninger om stævner, kontakt med stævneryttere, booking af dommere mm. 
Katrine, Kirsten Kjærsfeldt træder ind. 

Springstævner kan afholdes som D-stævner, men det kræver mange hjælpere. Vi er 
udfordrede på opstalderes alder. Det kræver ildsjæle og man kan lære det. Der åbner kurser 
op i DRF-regi. Sofie Ahn, Cecilie Fyhnbo og Kristine vil gerne prøve det af evt. i samarbejde 
med Anne Dammandsen. 

Café - udvalg: Trine Laurberg og Mirhan Tuzlic fortsætter i udvalget. Der bliver nu lukket op for 
hjælperlister igen og vi opfordrer til at folk melder sig på. Husk sommerstævnet i kalenderen 
3.-4. juli. Vi har max brug for hjælpere. 
Ønske om at lave aldersgrupperede klasser. Øvrige forslag sendes til Kathrine Beldring. 

Arbejdsweekend - dato følger

Oprettelse af aktivitetsudvalg for både voksne og børn: 
Heidi Damsgaard, Kristine (staldpige), Mille, Henriette Duus-Gregersen, Alma, Helene, Lucca, 
Silke, Christina Winther. Katrina Hollensberg + Aya og Olivia.

Til fx fastelavnsstævner, loppemarkeder, breddeaktiviteter mm.

12. Evt. 



Referater fra bestyrelsesmøder - de skal lægges på hjemmesiden (Christina K. Preisler)

Elevhestene og vand er et stort problem. Processen er sådan, at det er parterne der har 
ansvaret og i sidste ende er det Christina og Karina. De daglige ledere fordeler dagene 
mellem parterne. Bestyrelsen følger op. 

Spørgsmål til om man kan finde løsning på ridemuligheder under stævner. Stævnedeltagere 
må ikke blandes med privatryttere. Karina undersøger med DRF om der er mulighed for at 
sætte en bane til rådighed under stævnet. 

Spørgsmål til om der kan sættes spring op på den yderste vejfold. Denne vurderes for ringe 
bundmæssigt, og der henvises til den indhegnede udendørsbane. 

Forslag til indtægt: Kunne man lave udsalg af de overskydende sadler i sadelrummet?

Hvordan kan man organisere trailerne bedre? Dette skal tages med Niels. 

Der skal fejes og samles klatter. Det står en vandkande til vanding, så det ikke kommer til at 
støve. Lad os nu stramme op!!

Man informerer, når man rider på tur - skriv det på tavlen. 

Hestene SKAL trækkes i tov. 

Begræns brugen af øretlf. - men det gælder også i stalden.  

Mød hinanden med et smil og hils på andre opstaldere. Sig tingene på en ordentlig måde - det 
er vigtigt at vi har en ordentlig omgangstone vi alle kan være i. 

Førstehjælpskursus - kunne dette være en idé. Vi har pt. mange unge ryttere. Hvad gør man 
egentlig, hvis det brænder i stalden?? 

Ønske blandt rytterne om mere fleksibilitet i brugen af banerne generelt Forslag i forbindelse 
med spring/miljøtræning i ydertimerne; kan man få lov at sætte et par spring op, som man kan 
pakke væk i løbet af 5 minutter? Vi skal være opmærksomme på bundene her. 
Det aftales i en prøveperiode at man gerne må dette, naturligvis under hensyntagen til andre. 
Alle skal være opmærksomme på hinanden! Husk at det opsatte skal kunne pakkes ned/
ryddes op på 5 min.

Ryttere: Kan man sætte harvning/vanding i system?  Der harves dagligt (Mirhan og Karina 
Iversen). 
Bunden forsøges tørret ud de næste 14 dage, så ser vi om det hjælper. Den har været meget 
våd. 

Velkomstfolder/brochure : Sofie Ahn vil gerne være tovholder på at lave brochurer med samlet 
regelsæt og humoristiske skilte til stald og evt. andre faciliteter. 

Forslag om ryttermærkehold for voksne, så man kan blive sat ind i sikkerhedsreglerne. 



Niels har foreslået ”Staldpige for en dag” . Sørine følger op ☺

Tak for i dag.

Referent: Mette Lassen


